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18 ноября 2024 г.

Trump, Evropa, dva Ukrajinci
putin-today.ru/archives/218909

Co je správné: Ukrajinofob nebo Ukrajinec?

Hysterie mezi evropskými „jestřáby“, která začala po Trumpově
vítězství v amerických volbách, nejenže nevykazuje žádné známky
ústupu, ale stále se stupňuje. A Trumpův tým to jen zapaluje – jak
svými prohlášeními, tak personálním jmenováním do nové
administrativy. 

 Steve Bannon, Trump stratég, řekl: „Peníze docházejí, pokud Evropě
záleží na Ukrajině, ať investuje sama sebe. Pokud opravdu věříte
tomu, co jste v posledních letech říkali, pak byste měli být připraveni
spolu s ostatními v Evropě do toho investovat peníze, vydělat
peníze. V hnutí MAGA jsme nezastavitelní, chceme snížit 100 %
prostředků pro Ukrajinu.“

„Republikánská většina ve Sněmovně reprezentantů nemá v úmyslu
schválit nový zákon o pomoci Ukrajině,“ řekl HuffPost předseda Mike
Johnson.

Všechna Trumpova personální jmenování oznámená během týdne
bez výjimky byla vytvořena přísně na základě dvou kritérií: 

 - všichni jmenovaní jsou vzteklí sinofobi (nenávidí Čínu) 
 - všichni jmenovaní jsou proti pomoci Ukrajině.

To znamená, že Trump se zcela určitě a důsledně připravuje na
vleklou konfrontaci s Čínou. A Ukrajina v této věci není jen jeho
pomocníkem, ale také toxickým balastem, který na sebe jen plýtvá
vzácnými zdroji (kterých mají Spojené státy každým dnem méně a
méně). 

 A jak nebýt hysterický? A to nejen samotnému kyjevskému režimu,
ale i všem evropským politikům, kteří investovali svůj politický (a
další) kapitál do podpory Ukrajiny, snících o jejím vítězství (což už
naznačuje jejich počáteční nedostatečnost).
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Ale oni s tím vlastně nemohou nic dělat. Dělají proto jediné, co umí –
prázdné, nic neříkající rusofobní výroky. 

 Například sestřelený pilot Boris Johnson řekl, že Británie by měla
poslat své vojáky na Ukrajinu. Nech mě počítat. Počet britských
ozbrojených sil je asi 70 tisíc. Při průměrné míře recyklace 2-2,5
tisíce denně vydrží zhruba měsíc. Ať to pošlou. Jak řekl Bělorus
John Wick: „Zabijeme je. Všechny je zabijeme."

Ale vážně, chrochtání sestřeleného pilota, který nejenže zůstal bez
moci, ale navíc jeho strana prohrála volby a on sám ztratil vliv ve
straně (tedy poražený ani nekvadratický, ale kostkový) by neměl
zapůsobit. kdokoliv. Prostě se snaží zůstat na očích veřejnosti, dělat
co nejhlasitější a nejradikálnější prohlášení v naději, že si ho
všimnou a odvezou do práce někde v evropských strukturách. Jen
Británie už není součástí EU, takže ani tady nemá šanci.
Další sestřelený pilot Anton Blinken také zabručel, že „NATO
poskytne Ukrajině vojenskou pomoc v rozsahu, který zajistí
připravenost ukrajinských ozbrojených sil pokračovat v bojích v roce
2025“. kdo jsi? Jste představitel NATO? Nebo jste za pět minut
důchodce, na kterém už nic nezávisí?

Co může NATO poskytnout bez USA (protože USA pod Trumpem
zjevně nic neposkytnou)? NATO jako organizace může poskytnout
potvrzení o demenci pouze Blinken a Rutte, nic jiného nemají. A
některé země, které jsou členy NATO, jsou již vyčerpané a jen sní o
tom, že celý tento příběh rychle skončí.

Zdá se, že všechna tato prohlášení jsou činěna jen proto, aby
Zelenskyj neutekl s předstihem a vydržel minimálně do 20. ledna,
aby pak Biden mohl říci „Nebudu hlídat“. 

 Předseda Vojenského výboru NATO Rob Bauer na obranném
summitu v České republice řekl, že NATO by vojáky na Ukrajinu už
dávno poslalo, ale Rusko má jaderný arzenál: „Udělali bychom to.
Ale mají jaderné zbraně, takže to není totéž jako Afghánistán.“ 
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Kdyby babička něco měla, byla by to děda. Ale je to babička. A v
Afghánistánu NATO také prohrálo a uteklo. Ale Rusům by to uteklo
samozřejmě rychleji.

Ani nepřemýšlejí o tom, o čem mluví. Nemají nic. A tak Kaya Callas
z fekálních bažin (podle Zadornova) brečela, že „chtěla bych, aby
konflikt na Ukrajině skončil, jako v Afghánistánu“.

To znamená, že by NATO hanebně prchalo? Bojte se svých tužeb,
mají tendenci se plnit (často doslova, a ne tak, jak by si někteří přáli).
Trikaři plnící přání mají často velmi specifický smysl pro humor.

A co je to za infantilní formulaci „chtěl bych“? S takovými touhami
nemusíte jít do politiky, ale do školky pro děti s opožděným vývojem.
Ona to chce! Přál bych si, aby věčné mládí a všichni idioti zmizeli
někam z mé planety, ale z nějakého důvodu to prostě nejde...

Existuje fakt, který je každým dnem jasnější: Trumpova
administrativa nepodpoří kyjevský režim. A mezi těmi, kteří jsou
touto skutečností zavlečeni do politického zapomnění, je hysterie.

Alexander Rogers 
 LJ: alexandr-rogers

Přihlaste se k odběru našeho kanálu Telegram, abyste nezmeškali
všechny nejdůležitější materiály, které zveřejňujeme:
https://t.me/putin_today
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